
Z	Á	P	I	S	N	I	C	A	

Zo		6.		riadneho		zasadnutia		obecného		zastupiteľstva	Dražkovce	

konaného		dňa	26.októbra	2017	

	

	

Prítomní:		podľa		prezenčnej		listiny	

Hostia:	Ing.			Jozef	Sňahničan	

	 	

	

Program	zasadnutia:	

1. Otvorenie,	určenie		zapisovateľa,		overovateľov,	voľba	návrhovej		komisie		

2. Schválenie		programu	

3. Kontrola		plnenia		uznesení	

4. Schválenie	spôsobu	prevodu	majetku	p.	č.	KN	C	480/5-	trávnaté	porasty	

				Ing	.Jozefovi	Sňahničanovi	

5. Rôzne	

6. Záver	

Ad	1/		Na		úvod		prítomných		privítala		a	zasadnutie		otvorila	starostka	obce		p.	Viera	
Šalagová.		Konštatovala,		že		je		prítomných		7		poslancov	a	obecné		zastupiteľstvo		je		
uznášania	schopné.				

Za	zapisovateľku	bola		určená	:		p.		Miriam		Leštinská	

Za	overovateľov	zápisnice		boli		určení	:		p.	Jozef	Sitár,	Ing.	Eduard	Záborský	

Do	návrhovej	komisie		boli		navrhnutí:		p.	Vladimír	Pleško,	Ing.	Zdenko	Šalaga	

	

Starostka	obce	dala	hlasovať.	

	

Hlasovanie		poslancov:		

Za:			Jaroslav	Dom,	Miriam		LEŠTINSKÁ,	Jozef	SITÁR,		Marek		ŠIMKO,			Ing.	Eduard	ZÁBORSKÝ	

Proti:		0	

Zdržal		sa:	0		

Predložený	návrh	na	zloženie	návrhovej	komisie		bol		schválený.	

	

-	Návrh	Uznesenia	zastupiteľstva	č.	34/2017	,č.	35/2017,č.	36/2017	zo	dňa	26.10.2017	bol	
schválený.	



	

Ad	2/	Starostka	obce	p.	Viera	Šalagová		dala	návrh		na		schválenie	programu		zasadnutia,	
pričom	došlo	k	zmene	programu	,	ktorý		bol		zverejnený		a	poslancom	spolu	s	pozvánkou		
doručený.		Zmena	Ad	4/	-	preschválenie	možnosti	odpredaja	....schválenie	spôsobu	prevodu	
majetku	p.	č.	KN	C	480/5-	trávnaté	porasty				Ing	.Jozefovi	Sňahničanovi.	

	

Hlasovanie		poslancov:	

Za:			Jaroslav		DOM,	Miriam		LEŠTINSKÁ,	Vladimír		PLEŠKO	,Jozef	SITÁR,	Ing.	Zdenko	ŠALAGA,		
Marek	ŠIMKO,	Ing.		Eduard		ZÁBORSKÝ	

Proti:		0	

Zdržal		sa:		0	

Predložený		návrh	programu		zasadnutia		bol		schválený.	

-	Návrh	Uznesenia	zastupiteľstva	č.	37/2017	zo	dňa	26.10.2017	bol	schválený.	

	

Ad	3/		-	Starostka	obce	p.	Viera	ŠALAGOVÁ	informovala	poslancov	obecného	zastupiteľstva	
o	plnení	predchádzajúcich	uznesení	a		otázka	ubytovania	občana	p.	Figuru	sa	nedá	riešiť,	
nakoľko	p.	Figura	nesúhlasí	so	žiadnym	predloženým	riešením.		Ostatné	body	sú	splnené.			

Obecné	zastupiteľstvo	berie	na	vedomie		Uznesenie	zastupiteľstva		č.	38/2017		zo	dňa	
26.10.	2017	kontrolu	plnenia	uznesení.	

Ad	4/	Ing.	Jozef	Sňahničan	osobne	podrobne	vysvetlil	poslancom	geometrický	plán,	celkovú	
situáciu	na		par.	č.	KN	C	480/5,	par.č	.		KN	C	480/3	–	trávnaté	porasty	a	predniesol,	svoj	návrh	
–	na	uvedených	pozemkoch	budú	vybudované	iba	spevnené	plochy,	žiadna	stavba.	

Starostka	obce	dala	hlasovať	o	možnosti	odpredaja	predmetných	pozemkov,	spôsob	
odpredaja-	spôsob	prevodu	majetku	z	dôvodu		hodného		osobitného		zreteľa	a	cena	za	
uvedené	pozemky	budú	predmetom	ďalšieho	zastupiteľstva.		

Hlasovanie	poslancov	

Za:			Jaroslav		DOM,	Miriam		LEŠTINSKÁ,	Vladimír		PLEŠKO	,	Jozef	SITÁR	,	Ing.		Eduard		
ZÁBORSKÝ	

Proti:		0	

Zdržal		sa:		Marek	ŠIMKO,	Ing.	Zdenko	ŠALAGA	

Predložený		návrh	bol		schválený.	

-	Návrh	Uznesenia	zastupiteľstva	č.	39/2017	zo	dňa	26.10.2017	bol	schválený		

	

Ad5/		Rôzne.	

-Starostka	obce	informala	OZ	o	zámeroch	p.	Petra	Počilu,	o	možnej	výstavbe	garáží		v	
,,priemyselnej	zóne	obce	Dražkovce´´	a	najmä	o	zmene	rozlohy	z	plochy	800m2	na	plochu		
5.000m2.	Nakoľko	p.	Peter	Počil		nepredložil,	lebo		nemá	potrebné	potvrdenia,	najmä	zo	
Slovenského		pozemkového	fondu	stavebný	úrad		nekoná.	



-Poslanec	Vladimír	Pleško,	tlmočil	informácie,	požiadavky,	ktoré	odzneli	na	Rade	škole	pri	ZŠ	
v	Dražkovciach.	Jedná	sa	najmä	o	rekonštrukciu		areálu	školy,	ihriska	školy,	počítačové	
vybavenie	školy,	a	zabezpečenie	dozoru		počas	školy	v	prírode	v	mesiaci	06/2018		v	počte	3	
pedagogický	zamestnanci	.	

Starostka	obce	p.	Viera	Šalagová	poslancov		informovala	o	úzkej	spolupráci	s	riaditeľkou	
školy	Mgr.	Renátou	Šimkovú	a	možnostiach		školy	zúčastniť	sa	rôznych	projektov,	výziev,	
podobne	ako	to	robia	v	Materskej	škole	v	Dražkovciach	.	Je	potrebná	väčšia	aktivita	všetkých	
členov	pedagogického	zboru	ZŠ	Dražkovce.	Obec	podala	dva	projekty		na	rekonštrukciu	školy	
na	Úrad	vlády	SR-	čaká	sa	na	schválenie.	

-Opätovne		sa	riešil	stav	potokov,	ich	údržba.		

-Osvetlenie	obce	Dražkovce-	bude	prebiehať	celková	rekonštrukcia	osvetlenia-		nové	LED	
osvetlenie.	

-Rozšírenie	cintorína-	stále	v	jednaní	s	dekanom	katolíckej	cirkvi.	

- Znovu sa riešilo nevhodné správanie p. Tomašoviča voči návštevníkom športového areálu 
obce. Zodpovedný TJ Družstevník  Dražkovce 
 
- Komunálny odpad- umiestnenie zberných nádob,  podkladové plochy, výška poplatkov- je 
potrebné  doriešiť na ďalšom zastupiteľstve. 
	

Ad	6/Záver.	

Na	 záver	 prítomným	 poďakovala	 za	 účasť	 a	zasadanie	 ukončila	 starostka	 obce	 p.	 Viera	
ŠALAGOVÁ.	

	
Zapísala:		Miriam		Leštinská	

	

V	Dražkovciach,	dňa	26.10.2017	

Overili:		Jozef	Sitár		.......................................	

	

	

	 			Ing.	Eduard	Záborský		........................		

	

	

	

	
	
	
	
	
	



	
U	Z	N	E	S	E	N	I	E	

	
zo	6.	riadneho		zasadnutia		obecného		zastupiteľstva	

zo	dňa	26.10.2017	
	

Uznesenie		č.	34	

Obecné	zastupiteľstvo	obce	Dražkovce		určuje		za		zapisovateľku		p.		Miriam			

Leštinskú.	

Uznesenie		č.	35	

Obecné	zastupiteľstvo	obce	Dražkovce		určuje		za		overovateľov		zápisnice	

Jozefa	Sitára		a	Ing.	Eduarda	Záborského	

Uznesenie		č.	36	

Obecné	zastupiteľstvo	obce	Dražkovce		schvaľuje		členov		návrhovej		komisie	

Vladimíra	Plešku	a	Ing.	Zdenka	Šalagu	

Uznesenie		č.	37	

Obecné	zastupiteľstvo		obce		Dražkovce		schvaľuje		program		zasadnutia.		

Uznesenie		č.	38	

Obecné	zastupiteľstvo		obce		Dražkovce		berie	na	vedomie	kontrolu	plnenia	
uznesesní.	

Uznesenie		č.	39	

Obecné	zastupiteľstvo		obce		Dražkovce		schvaľuje		návrh	na	odpredaj	majetku	obce	
par.č.	KN	C	480/5	a	par.č.	KN	C	480/3	KU	Dražkovce	Ing.	Jozefovi	Sňahničanovi.	

	

	

	

Overila	návrhová	komisia:	

	

Vladimír	Pleško					 	 ..................................	

Ing.	Zdenko	Šalaga	 	 ..................................	

Starostka	obce:	

Viera	Šalagová		 	 ...................................	

	

	

	

	

	



	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

		

	

	


